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Nr. 

| Vraag 
voor 

rondvraag 

      1 Alcohol 

verkoop 
in Poolse 

supermarkt 

De SGP-fractie 

krijgt signalen 
over de Poolse 

Supermarkt 
in het 

dorp. 
Die 

signalen 
betreffen 

alcoholverkoop 
aan 

minderjarigen. 

1. 

Zijn 

deze 

signalen 
bekend 

bij 
het 

college? 
Is er al meer 

gemeld? 

2. Wat 
wordt 

gedaan 
in 

het kader van 

toezicht en eventueel 

handhaving bij 

deze 

supermarkt 
om dit 

probleem 
te 

voorkomen? 

3. Als 

blijkt 
dat 

alcoholverkoop 
aan 

minderjarigen plaatsvindt, 
wat 

zijn 

dan 

de instrumentaria om dit aan 
te 

pakken? 

    

Vraagsteller 
& 

Fractie 

G. 

Heldoorn, 
SGP 

  

Antwoord 

1. Er 

zijn geen 

officiële 

meldingen binnengekomen bij 

de 
gemeente. 

Dergelijke signalen zijn 
echter 

op 

informele 

wijze gedeeld 
met 

het 

college 
en vindt het 

college zorgelijk. 

Ook 

bij 
de 

politie 
zijn 

geen meldingen 
van 

alcoholverkoop 
aan 

minderjarigen 
binnen 

gekomen. 

2. De 

politie 
en de boa 

constateren 
regelmatig 

jongeren 
buiten naast de 

supermarkt, 
maar hebben 

niet 
eerder alcohol 

aangetroffen bij 
deze 

jongeren. 

De 

politie 
en boa nemen de Poolse 

supermarkt 

standaard mee 

tijdens 
hun surveillance. 

Daarnaast vindt er binnenkort een breed 

overleg 

over 

drankgebruik 
onder 

minderjarigen plaats 
met 

collega's 
van het sociaal 

domein, 
communicatie en 

veiligheid, 
de boa en 

jongerenwerk. 
Ook 

zijn 

de 
SNO 

en 

Sport 
in 

Woudenberg uitgenodigd. Tijdens 
dit 

overleg 
wordt 

besproken 
wat 

de 

mogelijkheden 
zijn 

om 

alcoholgebruik 
onder 

minderjarigen terug 
te 

dringen. 

Naar 

aanleiding 
van eerdere 

signalen 
heeft een 

gesprek 
met 

de 

eigenaar 

van de Poolse 

supermarkt   

Gemeente 

Woudenberg 

  

Portefeuillehouder 

| 
Behandelend 

ambtenaar 

M. Jansen 

| GN (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
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plaatsgevonden en is gecontroleerd op verkoop aan 

minderjarigen, dan wel wederverstrekking: een 

volwassene die drank koopt voor een minderjarige. 

Tijdens de controle is destijds geen overtreding 

geconstateerd. Dat neemt niet weg dat de signalen 

aanleiding zijn om hier blijvend toezicht op te houden 

en indien van toepassing, te handhaven. 

De boa gaat nogmaals het gesprek aan met de 

eigenaar van de Poolse supermarkt. Ook kan er 

gebruik worden gemaakt van een controle door 

middel van het inzetten van ‘mystery shoppers’. Dit 

gebeurt samen met een toezichthouder van de 

Alcoholwet. Jongeren onder de 18 treden op als 

mystery shoppers en proberen alcohol te kopen. Het 

doel: alcoholverkopende bedrijven zoals horeca, 

slijterijen, sportkantines en supermarkten bewust 

maken van de naleving van de leeftijdsgrens van 18 

jaar en waar nodig te handhaven. Omdat onze boa 

een bekend gezicht is in Woudenberg, is dat nadelig 

voor een dergelijke controle. Daarom zoeken wij, 

conform bestaande afspraken, voor een dergelijke 

controle de samenwerking met omliggende 

gemeenten. Afhankelijk van de beschikbaarheid van 

personeel bij een andere gemeente, koersen wij op 

een spoedige controle. 

3. Gemeenten hebben meerdere instrumenten om te 

handhaven wanneer de Alcoholwet en de lokale 

regelgeving niet wordt nageleefd door 

alcoholverstrekkers of in de openbare ruimte. 
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Als het 

gaat 
om het 

constateren 
van een 

overtreding 

van de 

Alcoholwet, 
hebben 

gemeenten 
de 

volgende 

handhavingsinstrumenten: 

= 

Waarschuwing 

@ 

Bestuurlijke 
boete 

(artikel 

44a 

Alcoholwet) 

m Last onder 

dwangsom 

m In 

geval 
van drie door 

politie 
of boa 

geconstateerde overtredingen 
binnen 12 

maanden kan de 

burgemeester 
besluiten de 

verkoop 
van alcohol in de 

supermarkt 
te 

verbieden. 
Hiervoor 

geldt 
een 

minimum 
van 

1 week en een maximum van 12 weken 

(artikel 
44 

Alcoholwet). 

Daarnaast 

zijn 
de 

overtredingen 
strafbaar 

gesteld 
in 

het Wetboek van Strafrecht 

(artikel 
45 

e.v. 

Alcoholwet), 
voor zowel de 

supermarkteigenaar, 
de 

minderjarige 
als de wederverstrekker. De 

politie 
is 

bevoegd 
om hiervoor boetes uit 

te 
schrijven. 

In 

plaats 
van een boete kan er ook een HALT-straf 

worden 

opgelegd. 

Portefeuillehouder 

| 
Behandelend 

ambtenaar 

  

  

  

2 
Woningdelen 

In de 

afgelopen 
maanden 

verschijnen 
er steeds 

meer artikelen 
in 

de media over 

woningsplitsen. 

Verschillende 

gemeenten 
voeren hier 

beleidsmatige versoepelingen op 

door 

(zie 

bijvoorbeeld: https://nos.nl/1/2511819). 
Ook 

vanuit het 

Rijk 
wordt 

woningsplitsen 
sinds 

vorig 

jaar 

actief 

gestimuleerd. 

1, 

  

Is 

woningdelen 
in 

Woudenberg mogelijk? 

Zo 

ja, 
wordt dit vanuit de 

gemeente   

V. 
Holleman, 

SGP 

  

1. 

Ja, 

het 

splitsen 
van 

woningen 
is 

mogelijk 
in 

Woudenberg. 
Zoals in onze woonvisie is 

verwoord, 

staan 
we 

open 

voor mensen die 
ruimte 

over hebben 

om hun 

woning 
te 

splitsen. 
We hebben een 

positieve 

grondhouding 
als er daartoe verzoeken worden 

ingediend. 
Wij 

stellen 

geen gemeentelijke 
eisen 

aan 

de minimale 

oppervlakte 
die een 

woning 
moet 

hebben om 
te 

mogen 

worden 

gesplitst. 
Wel 

is 
het 

in 

deze 

belangrijk 
om 

te weten 
dat 

wij 
ook 

rekening 

dienen te houden met wet- en 

regelgeving (denk 
aan   

M, 
van de Graaf 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
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gestimuleerd? 

2. Zou de 
gemeente 

woningsplitsen 

actiever 
kunnen stimuleren dan nu het 

geval 
is? Zo 

nee, 

waarom niet? Zo 

ja, op 

welke 

wijze? 

parkeernormen). 

2. De 
gemeente 

zal in de 

loop 
van 2024 de 

mogelijkheid 
van 

woningsplitsing 
actiever 

onder de 

aandacht van de 

Woudenbergers brengen. 

  

3 Tekort 

begraafplaatsen 

Als 

beantwoording op 

onze 

vragen 

inzake Tekort 

begraafplaatsen 
vernamen 

wij 

dat omstreeks 
11 

maart 
gestart 

zou worden met de 

werkzaamheden. 

1. Kunt u 

aangeven 

of er inderdaad rond 

die datum 
gestart 

is en zo 

ja 
of uw 

verwachting nog 

steeds is dat het 

nieuwe 

gedeelte 
in 

juni 
in 

gebruik 

genomen 

zal worden. 

Indien 

nee, 

kunt u 

aangeven 

waarom er 

later of 

nog 
niet 

gestart 
is 

en of hiermee 

de datum van 

gereedheid 
in 

gevaar 

komt? 

M. 

Hardeman, 

CDA 

Rond die datum is door de aannemer 

gestart 
met 

de 

voorbereidingen 
van de werkzaamheden. Zo had de 

aannemer de 

voorgeschreven 
startdatum 

geïnterpreteerd. 
De 

gesprekken 
met de aannemer 

over de 

uitvoering zijn 
gestart 

en de materialen 

zijn 

ingekocht. 
De definitieve startdatum van het werk 

op 

de 

begraafplaats 
is 15 

april. 
De einddatum van het 

nieuwe deel 
staat 

nog 

steeds 

gepland 
in 

juni 
2024. 

Met de aannemer is 

afgestemd 
dat een deel van de 

nieuwe 
begraafplaats op 

korte 

termijn 
gereed 

gemaakt 
wordt voor 

begraven. Tegelijk 
hebben we 

aanvullend 

daarop 
in 

het bestaande deel van de 

begraafplaats 
ruimte voor 

extra 
graven gevonden 

waarmee in elk 

geval 
wordt voorkomen dat een 

begrafenis 
zou 

moeten 
plaatsvinden op 

een 
terrein 

wat 

nog 

niet is 

afgerond. 

HJ. Molenaar 

NN 
(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

  

  

4 Vaccinaties 

Het RIVM ziet 
sinds eind 

vorig jaar 

een 

rappe 

toename 
in het aantal 

meldingen 
van kinkhoest. 

Ongeveer 
85% van de 

baby's 
raakte besmet 

doordat de moeder of de 

baby 
zelf 

niet 

voldoende beschermd was. 

Daarnaast 
maakte de 

GGD 
melding 

van een 

mazelenuitbraak in Zuidoost-Brabant. Veertien 

kinderen en een volwassene hebben de ziekte 

opgelopen. Zij 
waren allen niet 

gevaccineerd.   

B.de 

Jong, 
GBW 

  

Zie 

bijlage 
voor 

beantwoording 
van de 

vragen. 

  

M, van de Graaf 

| (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
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Tot slot 

zijn 
er 

signalen 
dat er 

recent 
bij 

een 

oproep 

voor de HPV-vaccinatie in 

Woudenberg 

sprake 
was van een 

lage opkomst. 

Gezien de 
ernst 

van deze 

ontwikkelingen 
en de 

gevaren 

die dit 
met 

zich 

meebrengt 
hebben we 

als GBW de 

volgende vragen: 

1. Iser zicht 

op 

het aantal 

meldingen 
van 

kinkhoest en mazelen 
in 

Woudenberg 
en 

hoe verhoudt zich dat tot 

voorgaande 

jaren 

en het 

landelijke 
beeld? 

2. Wat is de 

vaccinatiegraad 
als het 

gaat 

om 

kinkhoest, 
mazelen en 

HPV in 

Woudenberg 
en hoe verhoudt zich dat 

tot 

voorgaande jaren 
en het 

landelijk 

beeld? 

3. Worden of 

zijn 
er 

maatregelen getroffen, 

om 

bij 
een 

lage vaccinatiegraad, 
met 

betrekking 
tot 

kinkhoest, 
mazelen en 

HPV, 
de 

vaccinatiegraad 
te 

verhogen? 

  

  

5 

Verlichting 
Kerktoren 

Op 
7-2-2023 

hebben 

wij 
in 

een 

rondvraag 
aan 

de orde 

gesteld 
dat de 

verlichting 
van de 

kerktoren 

op 

dat 
moment 

al een 

paar 

maanden 

niet meer functioneerde, 

U 

gaf 
toen als antwoord “dat door het 

verwijderen 
van de bomen de 

palen 
van de 

verlichting 
in de nieuwe situatie 

onhandig 

midden 
in 

het 

pad 
kwamen 

te staan. De 
palen 

en de 

lampen 
worden 

opgeknapt 
en een 

stukje 

naar achteren 

herplaatst. 
Er 

wordt aan 

gewerkt 

om de 
toren 

binnen afzienbare 

tijd 
weer 

te   

P. van 

Schaik, 

GBW 

  

De reden dat de 

lampen 
niet 

zijn vervangen 

moeten 

we 
in 

het midden laten. 
Dit is 

er 

volledig bij 

ingeschoten. 
Inmiddels hebben we contact met een 

plaatselijke 
elektricien om 

nieuwe 
lampen 

te 

bestellen en deze zo snel als 

mogelijk 
te 

plaatsen. 

Uiterlijk 
deze maand worden de 

lampen vervangen. 

  

D. Boeve 

-— 

de Kruif 

| (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

    

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
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verlichten. “ 

We zijn nu ruim een jaar verder en we stellen 

vast dat de verlichting nog steeds niet is 

hersteld. 

1. Kunt u 
aangeven wat de reden hiervan is 

en wat nog belangrijker is, wanneer de 

verlichting weer zal functioneren? 


